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SA.0012.2.2.2015 

Protokół nr 2/15 

z posiedzenia Komisji Budżetowej odbytego w dniu 23 lutego 2015 r. w sali sesyjnej 
Urzędu Gminy Goleszów przy ul. 1 Maja 5. 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan 
uczestniczyli członkowie Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do 

protokołu oraz goście według załącznika nr 2.  

Przewodniczący Karol Lipowczan o godz. 15.00 otworzył posiedzenie Komisji i po powitaniu 
członków Komisji oraz gości oświadczył, iż w momencie otwarcia posiedzenia na sali 
obecnych jest 11 członków Komisji, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
Nieobecni: Marek Cywka, Leonard Musioł, Piotr Wodarczyk. 

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Informacja na temat zaawansowania prac nad Studium Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Goleszów. 
3. Opiniowanie kandydatów do nagrody za osiągnięte wyniki sportowe przez 

sportowców Gminy Goleszów w roku 2014. 
4. Opiniowanie kandydatów do nagrody za osiągnięcia w dziedzinie 

upowszechniania kultury za rok 2014. 
5. Opiniowanie projektów uchwał i regulaminów. 
6. Sprawy bieżące. 

 
 

Na salę wszedł radny Marek Cywka, obecnych jest teraz 12 radnych. 

Porządek obrad po zaproponowanej przez Przewodniczącego Komisji Karola Lipowczana 
zmianie, polegającej na wykreśleniu punktu 4 (brak wniosków o przyznanie nagrody) oraz 
wprowadzeniu innych tematów, przedstawia się następująco: 

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Informacja nt. rozliczenia finansowego systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi za okres od 1.07.2013 r. do 31.12.2014 r. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

Gminy Goleszów do współpracy w ramach Regionalnych Inwestycji 
Terytorialnych Subregionu Południowego Województwa Śląskiego i zawarcie 
porozumienia pomiędzy Gminą Goleszów a pozostałymi powiatami i gminami 
wchodzącymi w skład Subregionu Południowego Województwa Śląskiego 

4. Informacja na temat zaawansowania prac nad Studium Zagospodarowania 
Przestrzennego Gminy Goleszów. 

5. Opiniowanie kandydatów do nagrody za osiągnięte wyniki sportowe przez 
sportowców Gminy Goleszów w roku 2014. 

6. Opiniowanie projektów uchwał i regulaminów. 
7. Sprawy bieżące. 

 
Porządek obrad po zmianie został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad.1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
 
Protokół z posiedzenia Komisji Budżetowej odbytego 26 stycznia 2015 r. był wyłożony do 
wglądu w biurze Rady. Nikt z członków Komisji nie wniósł uwag do przedstawionego 
protokołu. Protokół  nr 1/15 z posiedzenia Komisji w dniu 26 stycznia 2015 r. został przyjęty 
jednogłośnie. 

 

Ad.2. Informacja nt. rozliczenia finansowego systemu gospodarowania odpadami 
komunalnymi za okres od 1.07.2013 r.  do 31.12.2014 r. 

 

Członkowie komisji wysłuchali informacji dotyczącej rozliczenia finansowego za 
gospodarowanie odpadami komunalnym, którą przedstawiła kierownik Referatu Ochrony 
Środowiska i Planowania Przestrzennego Danuta Tomiczek. Pisemne informacja na ten temat 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

W związku z tym, że system gospodarki odpadami komunalnymi obowiązujący od 1 lipca 
2013 roku, zgodnie z założeniami ustawodawcy oparty ma być na zasadzie 
samofinansowania, przewodniczący Komisji poprosił o informacje w jakim okresie system 
musi się zbilansować. Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że wypracowana 
nadwyżka musi być wprowadzona do systemu w roku następnym. Uzupełniając, Sekretarz 
Gminy Bogusława Podżorska poinformowała, że dzięki powstałej nadwyżce można 
zwiększyć środki na edukację ekologiczną, będzie można również przez jakiś czas utrzymać 
stawkę opłaty za odbiór odpadów na obowiązującym obecnie poziomie. Po nowelizacji 
ustawy z dnia 1 lutego 2015 r. można również z tej nadwyżki pokryć koszty likwidacji 
dzikich wysypisk oraz wprowadzić ulgi dla rodzin wielodzietnych. 

Radny Rafał Glajcar zapytał, czy istnieje i na czym polega system weryfikacji, podawanych 
przez firmę odbierającą odpady, danych dotyczących ilości odebranych odpadów. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego Danuta Tomiczek 
poinformowała, że została przeprowadzona szczegółowa kontrola w marcu 2014 r. 
Pracownicy kilka razy dziennie przez cały miesiąc uczestniczyli w ważeniu odpadów 
w firmie „Ekom”, po uprzednim sprawdzeniu miejsca zbierania odpadów przez dany 
samochód za pośrednictwem systemu GPS. Na pytanie radnego, czy uważa, że system 
kontroli jest efektywny, kierownik odpowiedziała twierdząco. Następnie wyjaśniła, że 
znaczny wzrost kosztów we wrześniu 2013 r. i czerwcu 2014 r. wyniknął w związku 
z odbiorem w tych miesiącach odpadów wielkogabarytowych. 

Nikt nie zabrał więcej głosu w dyskusji, Przewodniczący Komisji sformułował zapis: 

Komisja przyjęła informację na temat bilansu finansowego za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi w okresie 18 miesięcy - od 1.07.2013 r. do 31.12.2014 r. 
Po rozliczeniu kosztów, powstała nadwyżka w wys. 180.621,17 zł zostanie wykorzystana 
w bieżącym roku na gospodarowanie odpadami komunalnymi w Gminie Goleszów. 

Zapis został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 
Gminy Goleszów do współpracy w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych 
Subregionu Południowego Województwa Śląskiego i zawarcie porozumienia pomiędzy 
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Gminą Goleszów a pozostałymi powiatami i gminami wchodzącymi w skład Subregionu 
Południowego Województwa Śląskiego. 

Członkowie Komisji otrzymali projekt uchwały o nr SA.0006.2.2015 wraz z uzasadnieniem 
oraz projekt porozumienia – stanowią one załącznik nr 4 do protokołu. 

Inspektor ds. projektów unijnych Zbigniew Kohut udzielił szczegółowych informacji na temat 
porozumienia. Podjęcie uchwały wg tego projektu pozwoli Gminie Goleszów na 
pozyskiwanie środków z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na 
realizację projektów w okresie finansowania 2014 – 2020. Gmina Goleszów przygotowała 
i zgłosiła do finansowania 9 projektów związanych z modernizacją bloków w Cisownicy, 
modernizacją oświetlenia ulicznego, siecią wodociągową, kanalizacją, remontem 
i przebudową gminnych budynków na mieszkania socjalne oraz edukacją przedszkolną. 
Łączna wartość projektów realizowanych przez naszą gminę wynosi 6,9 mln zł, a możliwe 
dofinansowanie jest w wys. 80%, tj. ok.5,3 mln zł. Aby móc zrealizować projekty w ramach 
subregionu musi być dodatkowo zawarte porozumienie między gminami tworzącymi 
subregion regulujące stosunki między stronami tego porozumienia, stąd konieczne jest 
podjęcie uchwały w tej sprawie. 

Następnie inspektor Zbigniew Kohut udzielił odpowiedzi na pytania radnego Krzysztofa 
Madejskiego m.in. o to, kto będzie rozdzielał środki, jaki będzie skład zespołu oceniającego, 
jakie koszty poniosą uczestnicy porozumienia.  

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej 
opinii do omawianego projektu uchwały. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 
Ad.4. Informacja na temat zaawansowania prac nad Studium Zagospodarowania 
Przestrzennego Gminy Goleszów. 
 
Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że prace nad studium wykonywane są zgodnie 
z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym i zgodnie z harmonogramem, 
jednak pewne przesunięcia w czasie wynikają z przyczyn niezależnych od pracowników 
urzędu (np. rezygnacja firmy opracowującej studium, rozpisanie nowego przetargu). 
Inspektor ds. planowania przestrzennego i budownictwa Iwona Bujok poinformowała, że 
14.02.2014 r. została podpisana umowa z firmą ŁAD Pracownia Projektowa Urbanistyki 
i Architektury Sp. z o.o., umowa na wykonanie projektu studium jest zawarta do dnia 
14.03.2015 r. Inspektor zapewniła, że współpraca z urbanistą układa się dobrze, prace idą 
w dobrym tempie. Przy projektowaniu studium wzięto pod uwagę plany inwestorów, którzy 
chcą realizować przedsięwzięcia sportowe na terenach chronionych programem „Natura 
2000”. Ze względu na brak pozytywnych uzgodnień z Regionalną Dyrekcją Ochrony 
Środowiska, która w odmowie uzgodnienia zaznaczyła, że dokument w obecnym kształcie 
będzie skutkował wystąpieniem negatywnych oddziaływań na siedliska przyrodnicze oraz 
gatunki roślin i zwierząt w Obszarze Natura 2000 i należy go poprawić w tym zakresie, prace 
nad studium nadal trwają. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan zapytał, czy zostanie dotrzymany termin (kolejny) 
zakończenia prac nad wykonaniem studium w marcu br. i czy gmina musi ponosić ciągle 
dodatkowe koszty za niewywiązanie się w terminie z umowy. 

Inspektor Iwona Bujok omówiła, jak przebiegają uzgodnienia z RDOŚ i jakie występują 
problemy związane z uzyskaniem pozytywnej opinii. Poinformowała, że firma projektowa 
jest na etapie końcowym opracowania studium, jednak z powodu braku uzgodnień nie może 
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zakończyć prac i w związku z tym będzie podpisany aneks do umowy – warunki umowy 
pozostaną bez zmian, przedłużony zostanie jedynie termin zakończenia. Na pytanie 
przewodniczącego, jakie będą kolejne kroki po uzyskaniu pozytywnej opinii inspektor 
przekazała, że zostanie umieszczone ogłoszenie w miejscowej prasie, następnie studium 
zostanie wyłożone na okres 21 dni i w tym czasie będzie prowadzona dyskusja nad 
przyjętymi w studium rozwiązaniami, kolejne 21 dni jest na wnoszenie uwag i na końcu 
nastąpi rozpatrzenie uwag – w sumie ok. 3 miesiące. 

Przewodniczący Komisji sformułował zapis: 

Komisja przyjęła informację na temat zaawansowania prac nad Studium 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Goleszów. Z informacji wynika, że termin 
14.03.2015 r. nie zostanie dotrzymany, będzie renegocjowana umowa z wykonawcą 
studium. Przewidywany okres zakończenia prac nad studium – za ok. 3 miesiące. 

Zapis został przyjęty jednogłośnie. 

 
Ad.5. Opiniowanie kandydatów do nagrody za osiągnięte wyniki sportowe przez 
sportowców Gminy Goleszów w roku 2014. 
 
Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poinformował, że do Rady Gminy wpłynął 
wniosek Wójta o przyznanie nagród za osiągnięte wyniki sportowe w 2014 roku. Członkowie 
Komisji otrzymali projekty uchwał w sprawie przyznania nagród trzem mieszkańcom Gminy 
Goleszów. 

Zanim przewodniczący poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do w/w uchwał, 
radny Rafał Glajcar powołując się na art. 31 ust. 1 i 3. ustawy o sporcie zapytał, jakie mają 
znaczenie dla gminy dyscypliny sportowe wskazane w obowiązującym regulaminie (m.in. 
narciarstwo, łucznictwo, lekkoatletyka) oraz, kto weryfikuje uzyskane wyniki sportowe. 
Radny zwrócił uwagę na fakt, że największa liczba mieszkańców Gminy Goleszów 
zrzeszonych w klubach sportowych uprawia inne dyscypliny sportu, np. piłkę nożną czy 
siatkówkę oraz, że zdecydowanie trudniej jest się wybić w sporcie zespołowym. Radny 
wskazał na to, kto w minionych  latach otrzymywał nagrody sportowe i następnie stwierdził, 
że ma wrażenie, że szanse na nagrody mają tylko „łucznicy”. Radny zapytał również, czy 
przyznawane nagrody muszą być w maksymalnej wysokości z ustalonych „widełek”, nawet 
jeśli konkurencja w zawodach była niewielka albo żadna. Kolejno zwrócił uwagę na 
niesprawiedliwość, że nagradzane są tylko osoby angażujące się w sport, a tych 
zaangażowanych w innych obszarach aktywności się nie nagradza. Radny zapytał, czy np. 
autorzy publikacji „Dopisani do Listy Schindlera” nie zasługują na nagrodę w dziedzinie 
upowszechniania kultury.  

Przewodniczący Karol Lipowczan poinformował, że Komisja rozpatruje wnioski, które 
wpływają do Rady, wszyscy mają możliwość złożenia takiego wniosku. W br. wpłynął tylko 
wniosek od Wójta w sprawie przyznania nagród sportowych trzem mieszkańcom Gminy 
Goleszów. Kandydaci zostali wytypowani do nagrody zgodnie z obowiązującym obecnie 
regulaminem. W sprawie przyznania nagród za upowszechnianie kultury nie wpłynął żaden 
wniosek. Przewodniczący dodał, że uwagi radnego Rafała Glajcara, a co za tym idzie 
dyskusja nad zmianą regulaminu są zasadne, jednak to będzie tematem kolejnego punktu 
porządku obrad Komisji.  

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poinformował, że planowana jest jeszcze 
w tym roku zmiana regulaminu przyznawania nagród sportowych, tak aby możliwości 
przyznania nagród sportowcom w przyszłym roku nie były ograniczone. 
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Przewodniczący Karol Lipowczan poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do 
projektów uchwał w sprawie przyznania nagrody za osiągnięte wyniki sportowe w roku 2014, 
i tak: 

1) Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały nr SA.0006.5.2015 – 11 głosami 
„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” - projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

2) Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały nr SA.0006.6.2015 – 11 głosami 
„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” - projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

3) Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały nr SA.0006.4.2015 – 
12 głosami „za” - projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 
Ad.6. Opiniowanie projektów uchwał i regulaminów. 
 
Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do gminnego publicznego 
przedszkola oraz innych form wychowania przedszkolnego, na drugim etapie postępowania 
rekrutacyjnego - projekt uchwały o nr SA.0006.3.2015 wraz z uzasadnieniem stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

Z projektem uchwały zapoznał członków Komisji inspektor ds. oświaty Krzysztof Kusiński. 
Przyjęte zostały kryteria naboru, które zostały opracowane w ub. roku przez dyrektorów 
przedszkola publicznego i szkół podstawowych, w których funkcjonują oddziały 
przedszkolne. Inspektor poinformował, że najprawdopodobniej przy obecnej sytuacji 
demograficznej nie będzie konieczne uruchamianie  drugiego etapu naboru i wszystkie dzieci 
zostaną przyjęte w pierwszym naborze. Jednak nowelizacja ustawy o systemie oświaty 
nałożyła obowiązek podjęcia przez Radę Gminy uchwały w tej sprawie. 

Na prośbę przewodniczącego Komisji inspektor omówił zasady i stosowane kryteria naboru 
dzieci do przedszkola na pierwszym etapie. Następnie, w związku z wątpliwościami radnego 
Rafała Glajcara dotyczącymi kryteriów mówiących o dogodności położenia przedszkola 
względem miejsca zamieszkania lub miejsca pracy, wyjaśnił kwestię przyznawania punktów 
za spełnienie/bądź nie tych kryteriów na drugim etapu naboru.  

Radny Rafał Glajcar poprosił o wprowadzenie poprawki stylistycznej w brzmieniu § 3 
omawianego projektu uchwały polegającej na zastąpieniu fragmentu przepisu słowami 
„…dokumenty, o których mowa w § 2…”. 

Radny Sławomir Żmija zwrócił uwagę, że należałoby poczynić jakieś działania promujące 
nasze przedszkola w środowisku lokalnym, aby już na pierwszym etapie rekrutacji zapełnić 
wszystkie wolne miejsca. Inspektor ds. oświaty potwierdził, że bardzo dużo dzieci z Gminy 
Goleszów uczęszcza do przedszkoli publicznych i niepublicznych w ościennych gminach, 
gdyż ze względu „przelotowy” charakter naszej gminy dogodniej jest rodzicom pozostawiać 
dzieci w przedszkolach znajdujących się w pobliżu miejsca pracy.  

Radny Krzysztof Madejski zaproponował zmianę punktacji poszczególnych kryteriów, gdyż 
uważa, że zaproponowana punktacja nie sprzyja polityce zagwarantowania naszym 
mieszkańcom miejsc w przedszkolu, radny zwrócił uwagę na ważność punktów 2 i 4 .  

Radna Dorota Branny nie zgodziła się z propozycją radnego Krzysztofa Madejskiego, gdyż 
uważa, że punkt 1 ma bardzo duże znaczenie.  
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Radna Grażyna Bihun stwierdziła, że w obecnej sytuacji, kiedy nie ma problemów 
z przyjęciem dzieci do przedszkoli, nie ma potrzeby zmiany punktacji. 

Ostatecznie radny Krzysztof Madejski złożył wniosek, aby w § 1, w punkcie 3 wpisać 
liczbę punktów 5, a w punkcie 4 – liczbę punktów 8. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poddał wniosek radnego pod głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 12 członków Komisji. 

„Za” przyjęciem wniosku głosował: 1 radny 
„Przeciw” przyjęciu wniosku głosowało: 9 radnych 
„Wstrzymało się” od głosu: 2 radnych. 

Wniosek radnego Krzysztofa Madejskiego nie został przyjęty. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej 
opinii do omawianego projektu uchwały, z uwzględnienie poprawki stylistycznej w § 3. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany, 11 głosami „za”, przy 1 głosie 
„wstrzymującym się”. 

Następnie Przewodniczący Komisji rozpoczął dyskusję nad regulaminami przyznawania 
nagród za osiągnięcia sportowe i w dziedzinie upowszechniania kultury oraz ewentualnego 
przyznawania wyróżnień uczniom za szczególne osiągnięcia w nauce. Przewodniczący 
przypomniał, że takie wyróżnienia dla uczniów zostały już przyznane przez Radę Gminy. 
Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że jednorazowo wniosek w tej sprawie został 
złożony przez sołtys Goleszowa Równi, jednak nie ma takiego regulaminu przyznawania 
nagród uczniom. Dzieci są wyróżniane i nagradzane za różne osiągnięcia w konkursach 
i olimpiadach szkolnych na zakończenie roku szkolnego, ale jest to w gestii dyrektorów szkół. 
Wójt zaproponował dyskusję nad tematem, poprosił o sugestie i propozycje. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki uważa, że powinno się kontynuować 
nagradzanie uczniów przez radnych, niekoniecznie nagrodą finansową. Zaproszenie na sesję 
z rodzicami, wręczenie dyplomu i „uścisk” wójta, to dla dzieci wielkie przeżycie i nobilitacja. 

Radna Aleksandra Chmiel potwierdziła, że każda szkoła ma swój regulamin, który określa 
kryteria przyznawania nagród oraz środki pieniężne przeznaczone na ten cel. Trudno będzie 
ujednolicić taki regulamin, ponieważ szkoły przyjmują różne kryteria. Jednak uważa, że to 
jest dobry pomysł, aby dodatkowo wyróżnić i wynagrodzić uczniów poprzez zaproszenie do 
Urzędu Gminy, wręczenie dyplomu i symbolicznego upominku. 

Zastępca Wójta Grażyna Prębska-Jochacy dodała, że należy znaleźć podstawę prawną, aby 
Rada Gminy mogła określić tryb i zasady przyznawania nagród uczniom, ustawa o systemie 
oświaty tej kwestii nie reguluje. 

Przewodniczący Komisji zakończył temat. Poinformował, że do dyskusji należy powrócić 
i zastanowić się, czy zasadne jest tworzenie regulaminu wyróżniania i nagradzania uczniów, 
czy pozostawić to na poziomie szkół. 

Następnie poprosił nowego pracownika - inspektora ds. sportu, rekreacji i promocji gminy 
Tomasza Lenkiewicza o przedstawienie swoich spostrzeżeń i propozycji zmian w uchwale 
regulującej przyznawanie nagród za osiągnięcia sportowe. Inspektor poinformował, że 
uchwała ta ogranicza przyznawanie nagród, jest w niej wiele wątków, które powinny być 
zmienione. Obecnie obowiązujący regulamin przede wszystkim jest krzywdzący dla osób 
uprawiających inne dyscypliny sportu, nie powinno być ograniczeń w tym zakresie. Ponadto 
nie wskazuje na możliwość nagradzania drużyn sportowych, trenerów i osób 
niepełnosprawnych oraz, że nagrody, a co za tym idzie kwoty powinny być precyzyjnie 
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określone. Przewodniczący Karol Lipowczan dodał, że należy również wydłużyć termin 
składania wniosków np. do końca stycznia. 

Kolejno głos zabrał radny Rafał Glajcar. Radny uważa, że inspektor Tomasz Lenkiewicz jest 
ekspertem i to jemu należy powierzyć przygotowanie nowego regulaminu przyznawania 
nagród za osiągnięcia sportowe. Następnie radny powrócił do tematu poruszonego wcześniej 
i zapytał dlaczego, i czy to jest sprawiedliwe, że nagradza się tylko sportowców. Dlaczego 
tylko tą grupę społeczną dodatkowo się wyróżnia i nagradza, a nie np. najlepszego radnego, 
działacza społecznego, przedsiębiorcy, rolnika, strażaka, pracownika ochrony zdrowia, itd.  

Przewodniczący Karol Lipowczan poinformował, że w niektórych wymienionych przez 
radnego obszarach są przyznawane nagrody, np. Laur Srebrnej Cieszynianki. 

Radna Dorota Branny dodała, że nagradzani sportowcy to amatorzy, uprawiający sport po 
lekcjach czy po pracy i za własne pieniądze, natomiast przedsiębiorca czy rolnik to są 
zawody. 

Inspektor Tomasz Lenkiewicz zwrócił uwagę, że często uczniowie osiągający wyniki 
sportowe nie pochodzą z zamożnych rodzin, a niepełnosprawni już są pokrzywdzeni przez los 
i tym bardziej właśnie ich powinno się doceniać. Ponadto sport, to sposób na odciągnięcie 
młodzieży od tabletów, komputerów i narkotyków. 

Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska poinformowała, że należy działać zgodnie 
z przepisami prawa, dlatego też musi być podstawa prawna do tego, aby Rada Gminy mogła 
przyznawać nagrody w jakiejś dziedzinie. Obecnie ustawy pozwalają na przyznawanie nagród 
tylko w dziedzinie  twórczości artystycznej i upowszechniania kultury oraz za osiągnięcia 
sportowe. 

Ostatecznie radny Rafał Glajcar zgodził się, aby pozostać przy tradycji przyznawania nagród 
przez Radę Gminy za osiągnięcia sportowe. Radny jednak zwrócił uwagę, aby myśleć 
globalnie i być przygotowanym na ewentualność przyznawania nagród wybitnym 
mieszkańcom naszej Gminy za szczególne osiągnięcia również w innych obszarach 
działalności.  
Radny złożył wniosek o przygotowanie nowych projektów regulaminów przyznawania 
nagród za osiągnięte wyniki sportowe oraz za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 
artystycznej i upowszechniania kultury. 
 
Komisja przyjęła jednogłośnie wniosek radnego Rafała Glajcara. 
Ustalono termin przygotowania projektów na posiedzenie Komisji w czerwcu br. 
 
Radny Rafał Glajcar zwrócił się z prośbą do Wójta, aby mimo iż nie wpłynął wniosek 
o przyznanie nagrody w dziedzinie upowszechniania kultury, jednak docenić wspomnianych 
już wcześniej autorów publikacji „Dopisani do Listy Schindlera”. Wójt Gminy Krzysztof 
Glajcar odnosząc się do prośby radnego udzielił informacji związanych z dofinansowaniem 
tego projektu i ewentualnym przyznaniem nagród autorom publikacji. 
 
Projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania dla przeprowadzenia 
wyborów Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej w dniu 10 maja 2015 r. - projekt uchwały o nr 

SA.0006.8.2015 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
Treść projektu przedstawił Wójt Gminy Krzysztof Glajcar. 
 
Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 
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Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Goleszów na stałe obwody 
głosowania oraz ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 
wyborczych - projekt uchwały o nr SA.0006.7.2015 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar uzasadnił zmianę siedziby obwodowej komisji wyborczej 
w Bażanowicach. 
 
Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 
 
Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska poinformowała o konieczności podjęcia nowej 
uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy na rok 2015 
uwzględniającej poprawkę redakcyjną w stosunku do uchwały nr 0007.85.2014 z dnia 
30 grudnia 2014 r., polegającą na dopisaniu w § 1 pkt 2 słów: „stanowiące załączniki nr 1 i 2 
do uchwały”. Przygotowany został również projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji 
Rewizyjnej uwzględniający plan kontroli na rok 2015. W związku z powyższym Sekretarz 
Gminy zaproponowała, aby połączyć te dwie uchwały i plan pracy/kontroli Komisji 
Rewizyjnej dopisać do załącznika nr 1 korygowanej uchwały w sprawie przyjęcia planów 
pracy komisji stałych Rady Gminy na rok 2015. 
Ostatecznie ustalono, że Komisja Rewizyjna dopracuje i przyjmie plan pracy, w tym kontroli  
na 2015 rok na oddzielnym posiedzeniu. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Dariusz 
Gazurek zwołał posiedzenie Komisji po zakończeniu posiedzenia Komisji Budżetowej. 
 
Ad.7. Sprawy bieżące. 
 
Radny Krzysztof Madejski zapytał, czy Gmina Goleszów bierze udział w programie 
przekazywania wycofywanych samochodów z Państwowej Straży Pożarnej do jednostek 
ochotniczych. Radny Rafał Glajcar poinformował, że takiego systemu nie ma, 
o przekazywaniu samochodów decyduje Komendant Powiatowy PSP. 
Następnie Wójt Krzysztof Glajcar udzielił informacji związanych z pytaniem radnego Rafała 
Glajcara sformułowanym na posiedzeniu Komisji Budżetowej 26 stycznia br., dotyczącym 
obniżenia przez samorząd w Strumieniu kwoty dofinansowania zakupu samochodu dla 
Państwowej Straży Pożarnej w Cieszynie. 
 
 

 

 

 

Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 
Aneta Sikora. 


